

Title (en)

CANDLE COMPRISING A FLOATING WICK AND MANUFACTURING METHOD THEREOF.

Title (de)

KERZE MIT SCHWIMMDOCHT UND VERFAHREN ZU DEREN HERSTELLUNG.

Title (fr)

BOUGIE COMPRENANT UNE MECHE FLOTTANTE ET SON PROCEDE DE FABRICATION.

Publication

**EP 0107679 A1 19840509 (DE)**

Application

**EP 83901202 A 19830426**

Priority

DE 3215712 A 19820428

Abstract (en)

[origin: WO8303845A1] In order to maintain the floating wick at the center of a candle body (1), a guiding member extensible in the direction of the candle axis is secured to its inner face. Said guiding member may be a spiral (17), made of a thin and flat material, which follows constantly the transition area (5a) located between the solid wax and the liquefied wax (5) by means of its outer windings (17b).

Abstract (fr)

Afin de maintenir la mèche flottante au centre du corps de la bougie (1), un organe de guidage qui est extensible en direction de l'axe de la bougie est fixé à sa face inférieure. Cet organe de guidage peut être une spirale (17) en un matériau mince et plat qui suit constamment la région de transition (5a) située entre la cire solide et la cire liquéfiée (5) au moyen de ses spires extérieures (17b).

IPC 1-7

**C11C 5/00; F21S 13/00**

IPC 8 full level

**C11C 5/00 (2006.01)**

CPC (source: EP)

**C11C 5/006 (2013.01)**

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8303845 A1 19831110; EP 0107679 A1 19840509**

DOCDB simple family (application)

**EP 8300114 W 19830426; EP 83901202 A 19830426**